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Ciutadanes i ciutadans, regidores i regidors, representants del teixit associatiu local, 

bon dia a totes i tots. 

Vull començar el meu discurs d’investidura amb agraïments i benvingudes.  

Agrair primerament a totes les persones d’aquest municipi que van dipositar el seu vot 

a les urnes el passat 28 de maig per a elegir les seves i els seus representants 

municipals. Vull destacar l’alt nivell de civisme demostrat pels nostres veïns i veïnes 

durant la jornada electoral, i l’assumpció de la seva responsabilitat ciutadana en els 

assumptes públics, aquells que ens afecten a tots, i que té la seva màxima expressió 

cada 4 anys en les eleccions municipals.  

A tots els que no vau anar a votar, dir-vos que continuarem treballant per millorar el 

nostre paper com a càrrecs electes d’aquest Ajuntament, perquè us vegeu empesos i 

convençuts a exercir el vostre dret a vot en les pròximes eleccions municipals. També 

prenem nota de l’alt nivell d’abstenció i ens posem ja avui, 4 anys abans, l’objectiu de 

millorar els percentatges de participació. 

A aquells veïns i veïnes que vau anar a votar, agrair el vostre suport a les 1.625 persones 

que heu confiat en la nostra candidatura. Gràcies a totes i tots, seguim dempeus i 

decidides a seguir deixant-nos la pell per la gent, que és el més important. No us 

decebrem, des d’avui mateix continuem treballant per fer d’aquest municipi el millor 

lloc per viure, conviure i treballar. 

Als que no ens heu votat, dir-vos que també seré el vostre alcalde, i que de nou, faré 

tot el possible perquè pugueu sentir-vos orgullosos i orgulloses del vostre municipi i 

del vostre Ajuntament. 

Acostuma a passar que la família és la primera que pateix el desgast que suposa 

dedicar-se a la política. Un agraïment immens a la meva família i especialment al 

Guillem, per acompanyar-me i recolzar-me sempre en aquest viatge que fa molts anys 

vaig iniciar.  
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I arribar fins aquí si no ho fas de la ma de persones preparades i implicades amb un 

projecte, per molt que un vulgui, tot sol és molt difícil, s’ha de fer en equip. És per això 

que vull reconèixer el paper de la Irene i l’Esther en la consecució d’aquesta alcaldia. 

Gràcies a totes dogues. 

Vull agrair també el suport i la feina dels meus companys de partit i el d’altres, que no 

sent afins al PSC, també s’han sumat al projecte que encapçalo, permetent donar-li 

continuïtat. Gràcies a tots i totes els que m’heu acompanyat en aquests darrers mesos, 

pel vostre compromís, sempre centrat en l’interès públic i la millora del benestar de les 

persones. Especialment, gràcies als meus companys socialistes que m’acompanyaran 

en el govern municipal durant els pròxims anys. A aquells i aquelles que marxen: Angel 

i Mei. Als que continuen al meu costat: Yolanda, Cristina, Francis, Jordi. I finalment als 

dos que s’inicien en aquesta aventura apassionant de servir als altres. Gràcies i 

benvinguts Miguel i Marimar, molts encerts i molta força. Estic segur que sabreu estar 

a l’altura. 

En aquest grup de companys he d’incloure necessàriament el Tico i l’Elvira, de 

Plataforma Impulso Miami Mont-roig. Sabeu que sou una part imprescindible d’aquest 

grup de govern cohesionat, unit i centrat a millorar el municipi i la vida dels veïns i 

veïnes. Gràcies per seguir estant, per mantenir viu el nostre projecte de transformació 

conjunt, que necessitem desplegar ara més que mai. “Ajuntar-se és un inici. Seguir junts 

és un progrés. Treballar junts és un èxit”. No és una frase meva, és de Henry Ford, però 

salvant totes les distàncies amb el personatge, descriu perfectament el tarannà 

d’aquest equip. Així continuarem treballant. 

També vull donar les gràcies a la regidora i regidors d’Esquerra Republicana. Gràcies  

Irene, Abbas i Manel, per la vostra tasca de control cap a aquest govern. Una tasca que 

sempre ha estat exigent i dura, però que sobretot ha estat profundament responsable 

amb aquells assumptes que requereixen altura política perquè són estratègics per al 

futur del nostre municipi. Sabeu que he intentat que forméssiu part del nostre equip, 

però no ho he aconseguit. De vegades, la voluntat d’un líder no és suficient per 
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aconseguir el que es voldria. De debò penso que en aquests moments tan 

transcendents per al nostre municipi haguéssiu fet una molt bona feina des del govern. 

No soc persona que és rendeixi fàcilment, així que d’aquí uns mesos tornaré a posar 

damunt de la taula la possibilitat de que formeu part de l’equip de govern. Estic 

convençut que aquesta responsabilitat política, aquesta voluntat de sumar seguirà 

existint des de l’oposició en aquells projectes que són estratègics. Espero continuar 

comptant amb vosaltres en tot allò que requerirà altura política. 

A Junts, vull dir-vos que tenim l’oportunitat de caminar plegats, també, en aquells 

projectes estratègics que van més enllà dels colors polítics, doncs suposen futur, noves 

oportunitats i riquesa per al conjunt de la població. No tenim el mateix model de 

municipi, ni en les polítiques socials, ni en les econòmiques, ni en les territorials, és 

cert. És natural, som políticament i ideològicament oposats. Així i tot, em consta que 

sou gent compromesa i emprenedora, i estic segur que també fareu una oposició 

exigent i, espero, responsable. El nostre municipi i la nostra gent s’ho mereixen.  

I als dos principals grups de l’oposició, us vull donar un missatge més. Espero comptar 

amb vosaltres a l’hora de barrar el pas al populisme, al negacionisme, al masclisme, a 

la LGTBI-fòbia i la xenofòbia. Espero que puguem teixir complicitats per vetar l’entrada 

a la política municipal i als nostres carrers a discursos que atemptin contra els drets 

humans i els valors més fonamentals de la nostra democràcia. Us demano contrarestar 

discursos xenòfobs, racistes, homòfobs, discursos que neguin la violència masclista o 

atemptin contra la igualtat, la diversitat i el respecte a les minories. Us demano 

contrarestar aquests discursos, ignorant-los, simplement. No estan al nivell que 

aquesta institució requereix. Els discursos que atempten contra els drets democràtics 

més fonamentals no poden emparar-se en la llibertat d’expressió. Les opinions no 

sempre són respectables.  

Una de les estratègies preocupants d’aquest moviment que aterra per primer cop al 

nostre plenari, és posar en dubte el sistema democràtic i els resultats electorals quan 

no són de part. Vull entendre que tots els grups d’aquest plenari som conscients que 
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cal allunyar també aquest discurs lesiu i que posa en perill el nostre sistema 

democràtic. Vull entendre que tots els grups serem responsables a l’hora de traslladar 

als nostres veïns i veïnes que aquesta Alcaldia, i aquest Equip de Govern, tenim tota la 

legitimitat de representació que ens atorga el sistema democràtic. Deixem enrere 

d’una vegada la idea que, per raó d’origen, no som prou representatius d’una part del 

municipi, concretament Mont-roig. Siguem responsables. Aquesta Alcaldia i aquest 

Equip de Govern, representem a totes i cada una de les veïnes i veïns del municipi, 

visquin on visquin. És molt greu que avui, hi hagi una part de la gent d’aquest municipi 

que se sent derrotada, no per les seves idees, sinó per pensar que no representem el 

seu poble. És profundament trist. Reflexionem, cadascú de nosaltres, quin nivell de 

responsabilitat política tenim en el fet que avui hi hagi persones que tinguin aquest 

sentiment. 

A elles, a aquestes persones, dir-los que continuaré sent l’Alcalde de totes i tots, com 

sempre he fet. Sóc l’Alcade de Mont-roig del Camp, el màxim representant de Mont-

roig, de Miami Platja, i de totes i cadascuna de les urbanitzacions. Porto al cor aquest 

municipi, des de l’Ermita Mare de Déu de la Roca a la Pixerota, des de la Riera de 

Riudecanyes a la del Llastres. Tots i cada un dels racons d’aquest municipi són la meva 

obsessió, i amb res gaudeixo més que treballant totes les hores possibles del dia per 

millorar el benestar de la nostra gent. Tenim un municipi diferent, singular, però 

precisament per això més ric i divers que d’altres. I és cert, cal fer-hi moltes coses 

perquè no hem arribat a tot. Ho hem dit en campanya electoral. Tenim una pila de 

deures per fer encara. Gestionem complexitats, i cap solució no és ni immediata, ni 

econòmica, ni fàcil. Però continuarem aplicant les polítiques i les inversions allà on 

creiem que fan més falta i són més necessàries per millorar la qualitat de vida, pensant, 

sobretot, en les persones més vulnerables i que més necessiten del seu ajuntament. 

Tenim una visió clara de municipi. Després d’anys de gestionar l’immens territori que 

tenim i la gran dispersió urbanística que patim, creiem que és hora d’aplicar una gestió 

més racional i eficient. Som un municipi amb dos pobles, i una sèrie d’urbanitzacions 

que tenen com a referència un o altre nucli principals, allà on tenen els serveis bàsics: 
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educatius, de salut, comercials, institucionals. I a partir d’aquí, a partir d’aquesta visió, 

aplicarem la gestió més adequada per al municipi bicèntric que tenim.  

Tenim altres grans reptes al davant. Reptes que fa molt de temps que treballem des 

del nostre govern, que com ja hem anunciat, serà continuista. Cal acabar els grans 

projectes començats. Tenim per endavant una gran aposta per la diversificació 

econòmica local i la creació d’ocupació, amb la implantació de l’empresa coreana 

LOTTE als Comellarets. Però també tenim grans reptes de transformació urbanística i 

de l’espai públic, la creació de noves grans infraestructures, reptes quant a l’equilibri 

territorial, la inclusió de les urbanitzacions, la transició energètica i ecològica, la millora 

del benestar comunitari, la igualtat d’oportunitats, i una visió feminista transversal en 

totes les polítiques públiques que impulsem. 

Estem treballant ja en un Pla de mandat, on estem concretant quins són aquests reptes 

i també altres accions que cal impulsar des de l’Ajuntament en els pròxims 4 anys. Hi 

estem treballant i esperem que després de l’estiu puguem presentar-lo, aprovar-lo i 

començar-lo a executar. És un pla que estarà conformat per les línies del Pla Estratègic 

2020-2030 que, després dels canvis que ens ha portat la pandèmia i la crisi, continuen 

sent vigents. Així com altres accions que s’han iniciat en el darrer mandat i cal acabar. 

I polítiques noves que aniran alineades amb els Objectius de Desenvolupament 

Sostenible. 

Acabo. Fa 4 anys vaig finalitzar el meu discurs dient que esperava que arribés el dia en 

el qual tots i totes se sentissin orgullosos i orgulloses del seu municipi, que esperava 

que l’estimessin en tot el seu conjunt i no només a una part. Deia que esperava que 

arribés aquest dia, perquè llavors la democràcia hauria guanyat del tot la batalla, i el 

nostre municipi seria més madur, més ric, més lliure i més feliç. Haurem de continuar 

treballant per aconseguir-ho. Moltes gràcies. 

Fran Morancho López   

17 de juny de 2023  
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